
 

 

 

Til beboerne i Strandbo II  

  

  

 

 

 
NYHEDSBREV  
 
Der har netop været bestyrelsesmøde med mange punkter på dagsorde-
nen.  
 
Altansagen er nu endelig kommet i gang, som det kan konstateres og 
vi glæder os til, at den første altan sidder på facaden.  
 
I vinduessagen pågår der kontrakforhandlinger med firmaet Enemærke 
og Petersen, som er dem, der var billigst ved licitationen.  
 
For gårdsagens vedkommende er kommunen og dennes rådgiver blevet 
noget forsinket i udsendelsen af deres høring og vi har fået op-
lyst, at dette vil ske i løbet af august måned. 
 
Som nævnt på generalforsamlingen skal vi have fundet en løsning på 
brandaltanen. Vi har derfor bedt Peter Jahn & Partnere om at komme 
med forslag til honoraraftale og løsningsforslag vedrørende denne. 
Bestyrelsen har også indhentet tilbud fra et nyt trappevaskerfir-
ma, som vi overvejer. Ligeledes var der et interessant tilbud på 
hovedrengøring, som bestyrelsen overvejer at få igangsat. 
 
Vi ønsker alle beboere en god sommer. 
 
 
 Med venlig hilsen 
  
 Bestyrelsen 
 
  
 
 
 
                                                  

Den 30.6.2015 
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